
 
Protokoll 6-2011 fört vid styrelsemöte med Svenska Pudelklubbens Centralstyrelse den 14 
april 2011, telefonmöte 
Närvarande: Madeleine Bergendahl, ordförande 
Lotta Sandell, vice ordförande 
Lena Tellberg, sekreterare 
Marita Simring, kassör 
Barbro Teglöf 
Lena Petri 
Liss-Britt Elegård 
Lena Jonsson, suppleant 
Christer Ivarsson, suppleant 
Vid protokollet: Lena Tellberg 

 
Innehåller §§74-88 
§74 Mötets öppnande 
Madeleine Bergendahl hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat. 

 
§75 Val av justerare 
Mötet valde Lena Petri till justerare. 
 
§76 Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställdes. 

 
§77 Föregående mötes protokoll 
Protokoll 5-2011 gicks igenom och godkändes med tillägg av personnummer i § om 
Firmatecknare. Uppdrogs åt Lena Tellberg att göra nya protokollsutdrag ang. firmatecknare 
med personnummer angivna och sända till Madeleine Bergendahl och Marita Simring. 
Uppdrogs åt Liss-Britt Elegård att sända ut alla 2011 års protokoll och verksamhetsplan 2011 
igen till hela styrelsen. 
 
§78 Ekonomi/medlemssiffror 
Marita Simring förklarar aktuell resultatrapport och balansrapport(medlemsiffrorna är ej 
längre periodiserade) och påpekar att kostnaden för styrelsemötena har sjunkit jämfört med 
samma period förra året. Kostnaden för årets Pudelfullmäktige är ännu ej redovisad, alla 
uppmanas att snarast komma in med reseräkningar. Kostnaden för PudelNytt 1-2011 blev 
högre än normalt. Det är viktigt att hålla kostnaden för kommande PudelNytt inom normal 
budget, d.v.s. 40 000–42 000 kr. SAR-gruppens kostnader för rosetter bör kontrolleras,uppdrogs åt 
Lena Tellberg att ta kontakt med Christel Tevin ang. rosettinköp. Totalt ser 
ekonomin bra ut och vi håller oss inom budget. Medlemssiffrorna visar en liten ökning. 
 
§79 PudelNytt och hemsidan 
Lena Petri meddelar att vi behöver försöka att få in mera annonsintäkter till PudelNytt. Efter 
diskussion beslöts att i PudelNytts kommande temanummer, ca 2 ggr om året ingår också i 
priset samma annons på hemsidan i 3 månader. Lena Jonsson meddelar att arbetet med nya 
hemsidan fortgår men är inte klart. Beslöts att den nya hemsidan ska vara färdig att läggas 
ut senast den 15 maj 2011, i annat fall måste vi titta på andra lösningar. Uppdrogs åt Lena 
Jonsson att tillsammans med Sanna Arvidsson se till att grafiken fungerar på den nya 
hemsidan. Uppdrogs åt Madeleine att tillfråga Sanna om hon kan lägga ut de annonser som 
kommer att finnas med i nästa temanummer av PudelNytt också på hemsidan. Uppdrogs åt 



Marita Simring att genast lägga ut bilderna i fototävlingen till Jubileumskalendern på den 
nuvarande hemsidan. Uppdrogs åt Madeleine Bergendahl att kalla avdelningarna och Sanna 
Arvidsson till telefonmöte ang. avdelningarnas webbadresser. 
Barbro Teglöf informerar om ny text ang. Valphänvisningen på hemsidan. Uppdrogs åt 
Barbro Teglöf att lägga ut ny text, också i PudelNytt. Uppdrogs åt Lena Tellberg att kontakta 
redaktören för PudelNytt ang. korrigering och uppdatering på sidan om 
Utställningsbestämmelser. Uppdrogs åt Liss-Britt Elegård att sända protokoll från 
Pudelfullmäktige och Verksamhetsplan till PudelNytt. Beslöts att en sk banner med 2 rader, 
kennelnamn+kontaktuppgift till Jubileumskalendern 2012 ska säljas för 100 kr. Uppdrogs åt 
Marita Simring att publicera detta i PudelNytt 2-2011. 
Paragrafen förklarades omedelbart justerad. 

 
§80 HD, dispens 
Barbro Teglöf redogör för inkommen dispensansökan för parning med engelskregistrerad 
storpudelhane. Hunden i fråga har ett engelskt röntgenresultat avseende höftlederna från 
BVMA som ligger väl under medelvärdet för engelska storpudlar. Beslöts att tillstyrka 
ansökan om dispens. 

 
§81 Domarkonferens 
Lotta Sandell redogör för kommitténs arbete och framlägger skriftligt kompendium ang. 
planering av domarkonferensen. Styrelsen tackar för den fina sammanställningen. Uppdrogs 
åt Lotta Sandell och Madeleine Bergendahl att skicka ut inbjudan till de domare som har 
anmält sitt intresse för domarkonferensen den 1-2 oktober 2011 på Scandic Upplands Väsby. 

§82 Nordisk pudelkonferens/REC 
Madeleine Bergendahl har varit i kontakt med Norska Pudelklubben som har lovat att ordna 
gemensam konferens för de Nordiska Pudelklubbarna före REC-mötet i Paris 9 juli 2011 i 
samband med Världsutställningen. Det är viktigt att vi samordnat kan framföra våra åsikterpå 
mötet. Det är kort om tid innan REC-mötet och inget är planerat från NPK enligt 
ordföranden Tone Bekkåsen. SPK föreslår ett telefonmöte. Beslöts att utse Lotta Sandell och 
Lena Tellberg till Svenska Pudelklubbens representanter på REC-mötet 9 juli 2011 i Paris. 
 
§83 SPK på Facebook 
Lena Petri och Carina Enberg har på uppdrag av styrelsen utarbetat riktlinjer och policy för 
Svenska Pudelklubben på Facebook. Beslöts att godkänna framlagd policy enligt följande: 
”Anonyma användare, personer som hänger ut andra personer, använder ett nedsättande 
eller ovårdat språk, diskriminerar andra personer eller använder sidan för egna syften 
blockeras från loggen. 
Valp – kennel - hanhunds annonsering är inte tillåten. Sponsorer till olika tävlingar – 
evenemang skall även på FB kunna få reklam. 
Enligt SPK/CS tidigare beslut att i annonser och i övrig marknadsföring inom SPK skall de 
pudlar som avbildas och omtalas ha ett rastypiskt utseende. För deltagande på SPK: s 
uppfödarregister, valphänvisning och omplaceringslista m.m. accepteras endast pudlar med 
färg godkänd enligt FCI: s standard” 
Uppdrogs åt Lena Petri att meddela avdelningarna om antagen policy ang. Facebook. Beslöts 
att Madeleine Bergendahl, Lena Petri, Lena Jonsson och Carina Enberg har tillgång till att 
administrera Svenska Pudelklubbens Facebooksida. 
 
§84 Inkomna skrivelser 
1. Från SKK, påminnelse om att inte döma när man ställer ut, gäller även jun 
handlingsdomare. 



2. Från SKK, inbjudan till utbildning av handledare vid ringsekreterarutbildning. 
3. Mail från medlem Anette Wärme ang vWD+svar fr Barbro T, bordlägges4. Mail från East State 
Consulting ESC AB ang. pudelskulpturer 
5. utgår 
6. Från SKK, lista med jubileumsår för olika klubbar inom organisationen. 
7. DN beslut. 
8. Mail från Carina Enberg ang. SPK på FB, 2 st 
9. utgår 
10. Från SKK, utdrag ur UtstK protokoll 1/2011 
11. Från SKK ang. ny momslagstiftning 
12. Från SKK, KF remiss, svar 23/5, bordlägges till nästa möte. 
13. Från SHU, inbjudan till Etologikurs. 
14. Från Lettiska Kennelklubben, utställningsinformation15. Mail från Therese Häggmark, SPK 
norra, ang. tips om startsida och avdelningarnas 
hemsideadresser, 2 st 
16. Från SKK: Skk:s bibliotek håller på att ta form; uppdrogs åt Madeleine Bergendahl att 
kontrollera med SKK att de har alla våra jubileumsböcker och att eventuellt komplettera 
SKKs samling 
§85 Övriga frågor 
a)Kommande möten 
Madeleine Bergendahl redovisar årets planerade möten; 
7 maj 
11 juni 
6 aug. 
10 sept. 
12 nov. och ordförandekonferens den 13 nov. 
sön. 11 dec., dagen efter Sthlm:s Hundmässa. 
Den 24-25 sept. är det KF och 1-2 okt. domarkonferensen. 
b) Liss-Britt Elegård meddelar att ansökningstiden för Pudel-SM 2012 går ut 15 juni 2011. 
Uppdrogs åt Liss-Britt Elegård att ansöka och organisera. 
c) Lena Petri efterlyser avdelningarnas protokoll. Liss-Britt Elegård och Lena Tellberg 
meddelar att det inte finns några protokoll från avdelningarna att redovisa. Uppdrogs åt 
Lena Tellberg att genast påminna avdelningarna att skicka in justerade protokoll till CS. 
d) Lena Jonsson meddelar att vi har fått en förfrågan från en medlem i SAR-gruppen om att 
eventuellt ändra kvalifikationerna till SAR-BIS till excellent (som reglerna är nu krävs det ck 
för kvalificering). Beslöts att behålla nuvarande regler tillsvidare men att utvärdera 
resultatet av de nya utställningsbestämmelserna efter årets slut. 
e) Lotta Sandell meddelar att informationsblad till nya ägare och nya 
kennelnamnsinnehavare har framställts och skickats till tryckning. 

 
§86 Finns det något som inte får offentliggöras innan justering? 
Nej 
§87 Nästa möte 
Lördagen den 7 maj 2011, kl 10.00 StoKKs lokaler, Stockholm 
 
§88 Avslutning 
Madeleine Bergendahl tackade ledamöterna och avslutade mötet. 
Vid protokollet: 
__________________________ 
Lena Tellberg, sekreterare 
Justeras: 



_____________________________ _________________________________ 
Madeleine Bergendahl, ordförande Lena Petri, av mötet vald justerare 
 


